
Styrelsens verksamhetsberä1else 

 
Under 2024 har styrelsen ha0 12 st möten, både fysiskt och digitalt. Det har 
varit en bra sammansa@ grupp med fin gemenskap och känslan har varit god 
när vi ser vad vi åstadkommit under året. 
 
Årsmötet 2024 hölls på ÖIK 22/2 med 13 medlemmar på plats. 
 
I våras bildades en ny samverkansgrupp med närliggande idro@sklubbar som 
träffas några gånger per år. Sy0et är a@ hjälpa och stö@a varandra i utmaningar 
som klubbarna ställs inför. Jessica har representerat oss i forumet och både 
kommunen och RF-sisu har deltagit. 
 

En ny värmeanläggning har installerats och även nya konvektorer. 
 
Killarna i fotbollslaget hade en plan om en fixardag, men den sprack tyvärr då 
en rejäl storm drog in just den helgen. E@ iniTaTv från fotbollslaget var a@ göra 
e@ eget kaffe med klubbens logga på. De@a ordnades via Vista Gårdsrosteri och 
försäljningen resulterade i bra pengar Tll föreningen. 
 
Under våren anordnade vi den tradiTonsenliga ”Äggalunken” och det blev en fin 
dag med många deltagare där både lunch och tårta smakade bra e0er 
promenaden. 
 
Redan i maj drog högsommarvärmen in och våra två sommarjobbare Selma och 
Olle gav oss en mycket god service under hela sommaren! Det fanns en 
e0erfrågan om a@ kunna spela volleyboll vid stranden, så vi rensade upp 
runtom och köpte en volleyboll för utlåning i kiosken, mycket uppska@at av 
sommargästerna. 
 
I juli var det många hårt arbetande volontärer från ÖIK som hjälpte Tll under 
Ironman som innebar ersä@ning Tll klubben. Vi fick frågan a@ vara funkTonärer 



under loppet Gränna StadsTrail och Jessica och Marita ställde upp från vår klubb 
som även det innebar e@ bidrag Tll vår klubb. 

Vi har också få@ flera oväntade, men mycket glädjande, bidrag från olika håll Tll 
föreningen under året. På valborgsmässoa0on mo@og ÖIK e@ sTpendium från 
Gränna Rotary för vårt arbete inom moTon och rörelse. I somras blev vi 
inbjudna Tll Odd Fellow i Gränna där ÖIK mo@og e@ sTpendium som gick Tll a@ 
fortsä@a utveckla vår barn- och ungdomsverksamhet. 

För a@ få byns barn och ungdomar a@ akTvera sig och komma in mer i klubben 
bestämde vi oss för a@ låta de ny@ja hallen för spontan träning/lek vid lediga 
Tder.  

Under hösten hade vi en uppska@ad sponsorträff på ÖIK, de blev inbjudna Tll 
en a-lagsmatch med fika e0eråt och i december skickade vi julkort med e@ stort 
tack för a@ de stö@ar vår klubb. Vi fick några nya sponsorer under året och vi 
fly@ade alla skyltar och sa@e upp dom på fasaden på huvudbyggnaden för a@ 
de skulle synas bä@re. 

 

 

 

 

 

 

 



Styrelsens tack!  
 

Vi ifrån styrelsen vill framföra e1 hjärtligt varmt tack 8ll alla er som på 
e1 eller annat sä1 gör det möjligt för Örserums IK a1 bedriva sin 
verksamhet år eAer år! 

Tack 8ll alla medlemmar, ledare, funk8onärer, grönytegruppen, 
föräldrar och andra eldsjälar för allt det värdefulla arbete ni gör och 
för det härliga engagemang ni har för föreningen!  

E1 stort tack även 8ll våra sponsorer och Jönköpings kommun, vars 
bidrag 8ll klubben utgör e1 stort stöd 8ll vår klubb och dess 
verksamhet! 
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